
 
 
 
 
 

Opening 
Mirjam opent de vergadering en heet iedereen van harte welkom. Zij houdt een kort openingswoord. 
We zijn blij met de opkomst. 21 personen inclusief 2 bestuursleden. 
 
Lijst van aftredende bestuursleden: 

 2022 aftredend Patricia. 
 2023 Mirjam en Alexandra.  

Monique Eland stelt zich voor en er wordt door de A.L.V ingestemd met het aanstellen van haar als 
nieuw lid van het bestuur. 
 
 
Goedkeuring notulen A.L.V 29-9-2021 
Mirjam licht de notulen van A.L.V van 2021 kort toe. Alle leden hebben ze ontvangen en ze zijn te 
lezen op onze website. Er zijn geen vragen over de notulen van de A.L.V van 2021 en bij deze worden 
zij definitief goedgekeurd. 
 
Te bespreken punten 
- Jaarverslag Secretariaat 2021 

Alexandra heeft het Jaarverslag Secretariaat geschreven en licht dit kort toe. In het verslag 
staat o.a. waar het bestuur over vergadert, hoe de commissies zijn opgebouwd, hoeveel 
teams we in de competities ingeschreven hebben, en hoeveel leden we in 2021 hadden. Dat 
waren er 101 (9 minder dan in 2020). Het jaar 2021 werd opnieuw gedomineerd door de 
coronapandemie. Met als lichtpuntjes dat we bij tijden wel hebben kunnen trainen. In het 
voorjaar hebben we hiervoor gebruik mogen maken van de hockeyvelden. Aan het eind van 
het jaar hebben we de wedstrijden weer op kunnen pakken. En het jaar afgesloten met een 
Pietentraining en een Bakker Kerstactie. Het jaarverslag zal op de website geplaatst worden 
na de vergadering. 
 

- Financieel Jaarverslag 2021 
Mirjam licht het Financieel Jaarverslag toe. De grafieken en toelichting zijn op 21 maart 2022 
met de uitnodiging van de A.L.V en agenda verzonden. 
Kort samengevat t.o.v. de begroting voor 2021: 

 De lagere inkomsten en lagere kosten zorgen voor een hoger positief resultaat. 
Voorstel is om dit resultaat in de reservering “contributieverhoging” te stoppen. 

 Lagere inkomsten door minder leden 
 Hogere sponsorinkomsten door ontvangen sponsorbijdrage (ondanks opschorting) en de 

bakkeraktie met kerst. 
 Lagere zaalhuur door het ontvangen van compensatie i.v.m. corona 

Notulen Algemene Ledenvergadering 
 
Datum: Woensdag 13 april 2022 
Tijd:  20:30 uur 
Plaats:  Amerhal Made 
Genodigden: Alle leden van H.V.M 
Notulist: Alexandra van Vliet 



 Lagere scheidsrechterskosten door het vervallen van wedstrijden en niet hoeven te betalen 
van consumptiebonnen 

 Lagere kosten voor activiteiten omdat ze niet door konden gaan en ontvangst RABO Clubkas-
bijdrage voor het kersthandbaltoernooi 

Kort samengevat t.o.v. de rekening van 2020: 
 Lagere inkomsten door minder leden en opschorting van sponsorbijdrage 
 Hogere zaalhuur door meer gespeelde wedstrijden in 2021 
 Minder tenuekosten omdat in 2020 de tenues vervangen zijn en dit jaar alleen enkele 

vervangingen hebben plaatsgevonden 
 Meer representatiekosten door zomerattentie voor de leden en een vergoeding voor de 

hockeyvereniging voor het gebruik van hun veld. 
 

- Kascontrole 
Nidia van der Pluijm en Rachèl van Gennip hebben de kascontrole 2021 uitgevoerd. Geen 
bijzonderheden. De controle is akkoord.  
 

- Begroting 2022 & contributie 2022-2023 
Dit is tegelijk met het financieel jaarverslag gemaild. In de begroting zijn de ontvangsten 
gebaseerd op de leden per 31-12-2021, toegezegde subsidiebijdrage en de afgesloten 
sponsorcontracten. Voor de kosten is de begroting op werkelijke kosten 2021 verhoogd met 
1,8% inflatie. Tenzij de bedragen van 2021 niet realistisch zijn doordat hierin een compensatie 
voor coronacrisis is meegenomen of onderdelen vervallen zijn, dan is teruggegaan naar 2020 of 
2019. Per saldo betekent dit, dat de opbrengsten stijgen naar € 27.000 en de kosten stijgen naar  
€ 30.000 en we dus een bedrag van € 3.000 te kort gaan komen. 

Voor het oplossen van dit tekort stellen we voor: 
Het positieve resultaat van 2021 in te zetten i.p.v. de contributie te verhogen. 
 

Toekomst H.V.M. 
We zien het aantal vrijwilligers binnen H.V.M. al jaren teruglopen. Dat gaat zijn tol eisen binnen het 
huidige vrijwilligersbestand. Ook het aantal scheidsrechters is beperkt. Er is in januari een brandbrief 
naar de leden uitgegaan. N.a.v. deze brief hebben Monique Eland, Gerard Noiron en Mark van 
Hulten zich aangemeld als nieuwe vrijwilligers. Wij zijn hier erg blij mee en willen hen hiervoor 
bedanken. 

 

Wij beseffen ons dat we binnen de huidige tijd wellicht een andere vorm van organisatie nodig 
hebben. En dat het aannemen van een functie in het bestuur of in een commissie onze (ouders van) 
leden afschrikt en te veel druk oplegt. Vandaar dat we het idee opgevat hebben om het anders aan 
te gaan pakken. En een organisatie weg te zetten met: 
- Een bestuur van 3 personen (voorzitter, penningmeester en secretaris) 
- Een TC 
- Eén vaste contactpersoon voor sponsors  
- En één vast aanspreekpunt binnen de activiteitencommissie 
- Met daaronder een poule aan vrijwilligers, waarop bovenstaande personen een beroep kunnen 

doen bij het organiseren van een activiteit. Dat kunnen éénmalige taken of taken voor maximaal 
één seizoen zijn. 
 



Bovendien willen wij het scheidsrechterstekort opvangen door leden vanaf de B-leeftijd tot en 
met de senioren op te leiden tot jeugdscheidsrechter en de wedstrijden van de E en D te laten 
fluiten. 
 
Over deze opzet hebben we in groepjes van 4 een brainstormsessie gehouden. 
Alle aanwezigen hebben enthousiast met ons meegedacht en verschillende oplossingen 
aangedragen. Onder andere: 
 A + B jeugd inzetten voor hulp bij Social Media 
 Social Media inzetten om publiek te trekken naar wedstrijden H 
 H.V.M en sponsoren te taggen in berichten op Social Media 
 Elk lid/ouders zet zich per jaar een x-aantal uur voor de club in 
 Train de trainer 
 Trainingen organiseren voor opleiding van scheidsrechters (online jeugdspelleider) 
 Inschrijven op taken via een (groeps)app. Bijv. via trainer/coach app naar de team app 
 Vooruitblik geven in een overzicht van taken voor de komende periode 
 Nieuwsbrief afschaffen. Er gaat tijd/geld inzitten om hem te maken en het aantal leden dat 

hem leest is beperkt 
 HVM 45 jaar: ieder team zijn eigen activiteit laten kiezen 

Wij zullen als bestuur alle ingebrachte ideeën de komende tijd gaan bekijken en hiermee aan de 
slag gaan om dit in de praktijk te kunnen brengen. We houden onze leden op de hoogte van de 
voortgang. 
 

Rondvraag 
Annemarie dient een verzoek in voor grotere shirts voor het jongens C-team. 
 

 
 

Sluiting vergadering 
Mirjam bedankt alle aanwezigen voor hun komst en hun enthousiaste feedback tijdens de 
brainstormsessie. We hebben als bestuur weer nieuwe energie gekregen en zullen hier met hetzelfde 
enthousiasme mee aan de slag gaan. Mirjam sluit de vergadering. 


